
 Fruens Bøge Tennisklub 

 

FBT Bestyrelsesmøde 28. nov. 2023 kl. 19:00 
  

Afbud fra: Hanne Gulløv 

Referent: Bodil Ravn 

  

Referat 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 23. aug. 2023 

Referatet godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden dette bestyrelsesmøde  

Godkendt med tilføjelse af punkt 4e  

3. Økonomi status 

Status pr. 15.11.: det ser fornuftigt ud. Dog påpeger HC, at punktet træning per 15. 

november viser et merforbrug. Tages op på et kommende møde. 

Bestyrelsen drøftede også, hvad der kan gøres ved manglende betalinger. Skal 

medlemmer automatisk forhindres i adgang til klubhus og banebookninger, når 

kontingentet ikke indbetales? 

 

                4.     Behandlingspunkter 

a. Skal FBT sælge boldmaskinen?  

Bestyrelsen tilsluttede sig, at boldmaskinen, der er defekt, kan sælges, og køber 

fjerner den fra klubben.  

b. Fordeling af faste indendørstimer i hallen  

Proceduren er for nuværende, at man skriver til Aage Wickmann, hvis man ønsker 

faste banetimer. Det er vigtigt for klubben at sikre økonomien, og det har derfor fra 

begyndelsen af været kotyme, at faste banebookninger fortsætter, indtil de opsiges. 

For at give mulighed for, at nye interesserede kan få fast banetid, tager Mikkel 

kontakt til medlemmer med flere bookninger.  

Bestyrelsen er opmærksom på problematikken og bestræber sig på at gøre plads til 

nye medlemmer.   



c. Ny hjemmeside  

Der er stor ros til den nye hjemmeside. På det følgende møde drøfter vi 

vedligeholdelsen  

d. Bestyrelsens sammensætning 

På valg ved kommende generalforsamling er Lis, Mikkel, Hanne G. og Rikke. 

Rikke og Mikkel er villige til at stille op igen. Hanne G. og Lis udtræder efter stor 

indsats i bestyrelsen for FBT.  

Der skal forventeligt findes 2 nye medlemmer til bestyrelsen samt 2 suppleanter. 

De afgående bestyrelsesmedlemmer har varetaget posterne ”Hus og anlæg” samt 

”Aktiviteter” 

 e. Nye indmeldelsesprocedurer 

Punktet tages op på kommende møde. 

5.     Orienteringspunkter 

a.    Nyt fra seniorudvalg: Motionist-breddetræning har stor tilslutning og stor 

succes. Der ønskes 1 sæt baner mere til træning (dvs. 2 baner i 3 timer til 2 x 1,5 

time træning). I Marienlyst er træningstiden 19:30-21:30; ikke så tidligt som 

ønsket, men stadig acceptabelt.  

Seniorturnering indendørs: det går fint for kvinderækken; herrerne klarer sig, men 

det ville være ønskeligt med optimering. Kan der derfor gøres en indsats for at 

sikre fødekæden til 1. div.herrer?  Skal FBT have mere fokus på studietennis?  

FBT mangler dommere til 1. div. kampe. Hanne B laver opslag på FB, 

Rikke og Hanne B har afholdt møde med Henrik Søndergaard, DGI. De har 

indgået en vækstaftale, og fokus for kommende år (fra april 2024). Aftalen ligger 

under indsatsområdet ”Bevæg dig for livet”. De har nyt møde i januar 2024. 

b.    Nyt fra juniorudvalg.  

Se ovenfor Familietennis. Der er godt gang i indendørs træning, og der er kommet 

nye små medlemmer. 2 DTF-turneringer i Marienlyst med beklageligvis 

efterfølgende indberetninger til DTF grundet forældreadfærd.   

c.     Nyt fra hus og anlæg 

Intet at berette 

d.    Nyt fra aktivitetsudvalg 



Skumtennisturnering den 19.11. Junior på Skt Knud. Der var tilmeldt 14 spillere, 

god dag (men ikke med stort fremmøde).  

d.     Nyt i øvrigt  

Ansøgning indsendt til Nielsen&Nielsen-fonden på nye net samt sprinklerdyser (til 

Dalumvej). FBT afventer svar.  

 

6.     Evt. Husk Punkter til generalforsamling skal indsendes senest 15. febr.  

7.     Næste møde: 1. febr. 2024 kl. 18:30 

 Punkter:  Træning 

Budget 2024 og foreløbigt regnskab 2023 

Sponsorater 

Generalforsamling: dato og punkter 

 


